
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2023-02-12 kl 16.15 
 
Plats: Google meet/BAIK-stugan 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström 

Niklas Wennström 
Samuel Kjellqvist (google meet) 
Magnus Chröisty 

 
Ej närvarande:  
   
 
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Godkännande av dagordning 
 

o Rapporter 
o Ersättning Grischa 
o Ersättning resekostnader övriga spelare 
o Ersättning tränare 
o Boka hemresa ryssarna 
o Arenaprojekt 
o Avslutning skridskokul 
o Avslutning U13 
o Nästa säsong senior 

 
o Genomgång av protokoll från senaste mötet 

 
o Rapporter 

 
o Ekonomi 

Ser bra ut 
 

 
o Sport/senior 

Efter spelarmöte visar det sig att gruppen är positiv till spel i div 1. 
10+målvakt vill just nu vara med fullt ut. 
Tydligt besked till gruppen om att det kommer krävas mer 
engagemang från truppen i form av att ställa upp vid evenemang etc. 
 
 
 
 



o Ungdom 
 
Sista gången för idrottsskolan var i tisdags 7 februari, med 13 barn 
närvarande. 
Skridskokul flyter på bra men något färre deltagare de senaste gångerna. 
Diskussion pågår med föräldrar med barn i skridskokul om att vara 
delaktiga och hjälpa till nästa år. Förhoppning om att kunna starta upp 
minst två juniorlag till nästa säsong. 
Ett föräldramöte planeras när säsongen är slut för att se på vad vi har för 
möjligheter inför nästa säsong. 
Inför avslutningen för skridskokul planeras grill och utdelning av medaljer. 
Seniorspelare önskas deltaga och spela match ihop med barnen. 
Läget för U-13 är stabilt, träningar 2 dagar i veckan och matcher spelas 
löpande. 
Peter undersöker om ledarna för U13 finns med även nästa säsong. 
Peter undersöker hur idrottsskolan ska schemaläggas framåt. 
 

 
o Marknad 

 
Eventuellt två nya sponsorer på ingång. 
Vi bör undersöka möjligheten att få marknadsföringsbidrag från Borås 
Kommun. 
 
 

 
o Ersättning resekostnader övriga spelare 

Beslut under mötet om att betala ut reseersättning till alla som haft utlägg för 
resor. 

 
o Ersättning tränare 

Har inte funnits med i budget. Styrelsen överens om att tränare ska ha 
ersättning för säsongen. Magnus och Peter kommer diskutera fram underlag 
för ersättning och återkommer inom en vecka. 
 

o Ersättning Grischa 
Grischas avtal löst. 
 

o Boka hemresa för ryssarna 
Vi bokar hemresa 1 mars. 
 

o Arenaprojekt 
Första möte för några veckor sedan. Ola och Håkan från kommunen. 
4 möten bokade fram till sommaren. 
Projektbeskrivning under framtagande av Tomas.  
Bygglov för bodarna skall kollas upp. 
 

o Avslutning skridskokul 
25 februari, avslutning för skridskokul och U13 ihop med seniorlaget. 
Hamburgare och festis till aktiva barn och seniorspelare. 

 
o Avslutning U13 

OK för aktivitet 
 
 



o Nästa säsong senior 
Diskussion pågår 

 
 
 

o Övriga frågor 

• 10-års festen status: 
9 personer anmälda just nu. 

• Avtal ska skrivas med de spelare som önskar spela i Borås Bandy 
nästa säsong innan serien är slut. 

• Match mot Kungälv planeras till onsdag 15/2 19.30. Niklas kontaktar 
kommunen angående isvård under matchen. 

• Gåva från fritidsbanken till Borås Bandy. 2st slipskivor till vår 
slipmaskin. 3 busskort + 3*815kr i värdecheckar från Västtrafik. 

•  
 

o Nästa möte 
 
6/3 kl 17.30 BAIK-stugan 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


